
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Radhostice konaného dne 20.06.2023 
v 19:00 hodin v zasedací místnosti OÚ Radhostice 

 
Přítomni: Jiří Noha, Václav Šlemar, Eliška Tomanová, Andrea Supová, Libuše Diblíková, Ludvík Toman 
a hosté.  
 
Zasedání zastupitelstva obce (dále jen ZO) je usnášení schopné. 
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Slib zastupitele 
3. Volba zapisovatele a ověřovatelů  
4. Schválení programu 
5. Kontrola usnesení 
6. Pronájem pozemků 
7. Rozpočtové opatření č.4, rozpočtové opatření č.5, schválení závěrečného účtu 2022 
8. Schválení smlouvy EKOKOM 
9. Různé 
10. Diskuze 

 

K bodu 1. 
Zasedání zahájil starosta Jiří Noha, který přivítal zastupitele a všechny hosty. 
 
K bodu 2. 
Nově zvolený zastupitel Ludvík Toman složil slib: 

Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v zájmu obce a jejich občanů a řídit se zákony České republiky. 

 
K bodu 3. 
Zapisovatelem zápisu byla určena Eliška Tomanová a ověřovatelem zápisu byli určeni Andrea Supová 
a Libuše Diblíková. 
Usnesení č.1: ZO souhlasí s návrhem. 
Pro Elišku Tomanovou jako zapisovatele zápisu. 
5x PRO, 1x ZDRŽEL 
Pro Andreu Supovou jako ověřovatele zápisu. 
5x PRO, 1x ZDRŽEL 
Pro Libuši Diblíkovou jako ověřovatele zápisu. 
5x PRO, 1x ZDRŽEL 
 

K bodu 4. 
Schválení programu, přidání k bodu č.7 schválení závěrečného účtu 2022. 

Usnesení č.2: ZO souhlasí s programem  

6x PRO 

 

K bodu 5. 

ZO provedlo kontrolu usnesení ze zasedání ZO ze dne 5.04.2023. Všechna usnesení se plní, kromě 

bodu č.5 Přivaděč pitné vody v Libotyni – projekt zrušen na neveřejném zasedání zastupitelstva dne 

5.5.2023 

 



K bodu 6. 

Žádost č.1: 

Robert Lach podal žádost o pronájem pozemku č. 12/4 v Radhosticích. Na tomto pozemku se nachází 

přístup k septiku. Cena za pronájem bude stanovena ve výši 20Kč/m2. Tato cena stanovena z důvodu, 

že pan Lach není trvale hlášen v obci Radhostice. Platba pronájmu roční. 

Usnesení č.3: ZO schvaluje pronájem pozemku 12/4 v Radhosticích, ve výši 20 Kč/m2. V nájemní 

smlouvě podmínka, že musí být stálý přístup k septiku. 

5x PRO 

 

Žádost č.2: 

Milada Blahoutová podala žádost o pronájem pozemku 573/1 v Lštění, žádá o pronájem části tohoto 

pozemku. Cena za pronájem bude stanovena ve výši 2Kč/m2. Platba pronájmu roční. 

Usnesení č.4: ZO schvaluje pronájem části pozemku 573/1 v Lštění, ve výši 2 Kč/m2. 

5x PRO 

 

Žádost č.3: 

Milada Králíčková podala žádost o pronájem pozemků 22/4 a 876/14 v Libotyni, navrhla také, že by 

tyto pozemky ráda směnila za svůj pozemek (část pozemku) v Radhosticích. 

Usnesení č.5: ZO schvaluje směnu pozemků 22/4 a 876/14 v Libotyni za část pozemku paní 

Králíčkové v Radhosticích. 

5x PRO 

 

K bodu 7. 

Rozpočtové opatření č.4 a rozpočtové opatření č.5 bere ZO na vědomí. 

 

Eliška Tomanová předala informace k závěrečnému účtu za rok 2022: 

Celkové příjmy za rok 2022: 5 878 146,98 Kč (Příjmy z rozdělení daní od státu: 3 576 001,01 Kč; příjmy 

z prodeje dřeva, vodného, nájemného: 1 089 347,10 Kč; přijaté dotace: 1 212 798,87 Kč) 

 

Celkové výdaje za rok 2022: 11 376 670,02 Kč. Největší výdaje za rok 2022 jsou: stavba komunitního 

centra: 3 650 279 Kč; opravy a rekonstrukce hasičských zbrojnic: 1 386 341,87 Kč; opravy cest: 1 133 

199,28 Kč. 

 
Přezkum hospodaření, nalezené chyby: 
-  Novému starostovi byla pozdě stanovena odměna, ZO schvalovalo odměny v prosinci na zasedání 
ZO 7.12.2022. Odměna se měla již vyplácet od momentu zvolení (od října). Tyto odměny byly 
doplaceny zpětně v květnu 2023. 
- Obec pozdě uveřejnila na profilu zadavatele smlouvu uzavřenou na veřejnou zakázku. Jedná se o 
opravu cesty z roku 2021.  
- Ve lhůtě uvedené v informaci o přijetí opatření k nápravě chyb nebyla zaslána písemná zpráva o 
splnění - bude napravena nyní při schválení závěrečného účtu za rok 2022 
 

Usnesení č.6:  Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku za rok 2022 vyjádřením bez výhrad. 

Zastupitelstvo obce schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 2022 včetně 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2022 vyjádřením bez výhrad. Zastupitelstvo 
obce přijímá následující opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2022: 
-  neuvolněnému členu zastupitelstva, který vykonával funkci starosty, bude doplacena chybně 
stanovená odměna za období 10-12/2022 



- obec bude zveřejňovat na profilu zadavatele smlouvy uzavřené na veřejnou zakázku včetně všech 
jejích změn a dodatků v souladu se zákonem č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve 
znění pozdějších předpisů 
- písemná zpráva o splnění přijatých opatření bude zaslána v termínu uvedeném v informaci o 
přijetí opatření k nápravě chyb a nedostatků 
Písemná zpráva o plnění přijatých opatření bude podána ve lhůtě do 31.12.2023. 
 
5x PRO 
 
K bodu 8. 
EKO-KOM a.s. vyplácí odměny za odpad plastu, papíru, skla, kovů, nápojových kartonů. Aby stále 
vyplácela odměny musí se se společností podepsat další smlouva. 
Usnesení č.7: ZO schvaluje smlouvu EKO-KOM, a.s. 
5x PRO 
 
K bodu 9. 
Pan Vaněček podal žádost se souhlasem o povolení vybudování septiku na pozemku 874/7 v Lštění. 
Pan Vaněček má pozemek v pronájmu. Z důvodu vybudování septiku již dříve Pan Vaněček žádal o 
odkoupení tohoto pozemku, bylo zamítnuto s příslibem řešení, aby jej mohl vybudovat. Obec 
navrhne následující: Souhlasí se stavbou septiku, po dokončení stavby na pozemku se panu 
Vaněčkovi prodá jen část pozemku, kde bude septik vystavěn. Neprodá se celý pozemek. 
Usnesení č.8: ZO souhlasí s výstavbou septiku na obecním pozemku a pozdější prodání části 
pozemku, kde bude septik vystavěn. 
5xPRO  
 
 
K bodu 10. 
Proběhla diskuse na téma : 
 
Návrh na přidání kontejneru pro tříděný odpad, z důvodu častého přeplnění. Obec vyhledá, zda je 
finančně výhodnější dokoupit další kontejnery či častější vývoz. 
 
Dotaz, zda bude kontejner na nebezpečný odpad. Ano bude a termín bude upřesněn. 
 
Žádost o odstranění pařezu na hřbitově. Tato žádost byla sepsaná již v březnu a bez odpovědi obce. 
Starosta obce se omluvil za neřešení této žádosti. Pařez negativně ovlivňuje pomník a nemůže být 
opraven, dokud se pařez neodstraní. Obec přislíbila že bude řešit. 
 
Dotaz ohledně „přivaděče vody Libotyně“: Návrh na nový vrt není řešení, z důvodu že je vysoký počet 
vrtů v dané oblasti (mohly by se narušit ostatní vrty a narušit chod domácností). Obec chce 
vybudovat vodovod v Libotyni, avšak nyní nemá dostatek financí, a proto hledá další varianty. 
Přislíben hydrogeologický posudek, zda je v dané lokalitě možné vybudovat studnu, tak aby 
neovlivnila, již ostatní vrty. 
 
Dotaz, zda bude setkání rodáků. Klasické setkání rodáků se pořádat nebude, ale bude před-pouťová 
zábava (12.8.2023). 
 
Podána informace ohledně ležících, opracovaných kmenů v obecním lese – již tam takto jsou 2-3 
roky. Obec bude řešit. 
 
 
Starosta poděkoval všem za účast na zasedání a zasedání ukončil. 



Datum vyhotovení zápisu: 22.06.2022 

 

 

Zapsal:  Eliška Tomanová  ……………………………………….. 

 

 

Starosta: Jiří Noha   ……………………………………….. 

 

 

Ověřovatelé: Andrea Supová   ……………………………………….. 

 

 

  Libuše Diblíková  ……………………………………….. 

 

 

Vyvěšeno dne: 26.6.2023 

Bude sejmuto dne: 10.7.2023 

 
 
 
 

 

 


